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Abstract (en)
[origin: US2018284696A1] The invention relates to a timepiece movement comprising a first regulating member and a first escapement connected
by a first train to a first energy source, the first train, the first escapement, the first regulating member and the first energy source defining a first
assembly, a second regulating member and a second escapement connected by a second train to a second energy source, the second train,
the second escapement, the second regulating member and the second energy source defining a second assembly, at least one differential
gear provided to ensure a kinematic connection between the first assembly and the second assembly, and means for displaying the current time.
According to the invention, the timepiece movement includes means for stopping and allowing operation of one of the two regulating members, and
the differential gear carries the time display means to display the time regardless of which regulating member is operating.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à un mouvement horloger comprenant un premier organe réglant et un premier échappement reliés par un premier rouage à
une première source d'énergie, le premier rouage, le premier échappement, le premier organe réglant et la première source d'énergie définissant un
premier ensemble, un deuxième organe réglant et un deuxième échappement reliés par un deuxième rouage à une deuxième source d'énergie, le
deuxième rouage, le deuxième échappement, le deuxième organe réglant et la deuxième source d'énergie définissant un deuxième ensemble, au
moins un engrenage différentiel agencé pour assurer une liaison cinématique entre le premier ensemble et le deuxième ensemble, et des moyens
d'affichage de l'heure courante. Selon l'invention le mouvement horloger comprend des moyens pour arrêter et libérer la marche d'un des deux
organes réglants, et l'engrenage différentiel porte les moyens d'affichages de l'heure pour afficher l'heure quel que soit l'organe réglant en marche.
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